
Zhpisnica zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'sfua obce Kapi5ovf
zo dfia 11. l. 2024

Prftomnl: podfa prezendnej listiny

Program:
1. Otvorenie zasadnutia

a) Schvdlenie programu za:;adrntia

b) Urdenie overovatel'ov z6pisnice

2. Kontrola plnenia uznesenia Obecndho zastupitefstva
3. Informiicia k prebiehajricim proje klom
4. Otv6ranie ponrik na kirpu pozenrlio v
5. Ziadost o kripu pozemku Cimba Iozef
6. Ziadost'o dotdciu pre JK Bukova K apiSov6

7. Pl6n pr6ce narok2024
8. Dopyty poslancov obecn6ho zast.rpitefstva a starostu obce
9. Ziwer

K bodu i. 1 Onorenie zasadnutia
Zasadntfiie o 17:30 hod. otvoril a viedol st rosta obce Pavol Fek. Privital poslancov obecn6ho
zastupitel'stva, poprial vSetko dobr6 do rovdho roku a skon5tatoval, Le su pritomni 4 poslanci.
Poslanec M. Jurina sazo zdravotnych ddvodov ospravedlnil.

K bodu i. 1 a) Schvdlenie progromu z,cr.sudnutia

Starosta obce obozn6mil pritomnyr:h s programom zasadnutia apoLiadal poslancov
o vyjadrenie sa k niivrhu programu zar;i..dxutra. Zo strany poslancov neboli vznesen6 Ziadne
pozmeriujrice ani dophiujrice niivrhy. Starosta obce dal teda n6sledne hlasovat' o jeho
schv6leni.

Hlasovqnie: za:4 poslanci; proti: 0; zcl.Lali sa:0

Obecn6 zastupitel'stvo schv6lilo prograrn zasadnutia.

K bodu i. I b) Urienie overovatel'ov ztipisnice
Za overovatel'ov z6pisnice boli urdeni: I hlacko a M. Kucirka.

K bodu i. 2 Kontrolaplnenia uznesenia Atbecniho zastupitel'stva
Starosta obce informoval o plneni uznesen,:

Uznesenie 3312023- Obecn6 zastupitel'srtvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia;
Uznesenie 3412023- Obecn6 zastupitel's;tvrr'schvafuje rozpodet obce na rok2024;
Uznesenie 3512023- Obecnd zastupitel'stvo schval'uje zmenu ztsad odmeiovania poslancov
obce KapiSovii;



Nik z poslancov obecn6ho zastupitel'stva nemal pripomienky ani n6mietky'

obecn6 zastupitel'stvo v Kapisovej berie na vedorni,: kontrolu plnenia uzneseni 33-3512023

Obecndho zastuPitef stva.

K bodu i. 3 Informdcia k prebiehairtcim ptoiektont

Starosta obce informoval pritomnych, Le od posleclrLej schddze sa nid ohlladom projektov

nezmenilo. projekt BRKO pokraduje. Kompost6rv by sa mohli z projektu rozd|vat v marci,

aprili. Na d'alsie projekty sa dak6. sit v procese schYal"i.rvania.

Obecn6 zastupitel'stvo v KapiSovej berie na vedomie informdcie k prebiehajricim projektom'

K bodu i. 4 Otvriranie ponfik nu kripu pozemkov

Starosta obce informoval pritomnych poslancov. Ze na obecny rirad boli dorudene cenov6

ponuky na kirpy obecnych pozemkov, ktorych zhrrter k odpredaju obecn6 zastupitel'stvo

schv6lilo na sch6dzi oZ din 23.1r.2023. Zalepene ob6lky s ponukami otvoril B. Popik

a kupu prrzt:mku parcela (' 23415 o vymere I45 m2

2 na kripu pozemku parcela (' 33212 o vymere 36m2

a Parcelu E. gI13 o vYmere 102 m2 '

', Starosta vyzvalposlancov o odpredaji danjch pozenl<ov hlasovat'.

Hlasovanie:za:4poslanci;proti:0;zdtLalisa:()

Obecne zastupitel'stvo schval'uje odpredaj pozemkc,\' obce parcela ('.23415, parcela ("23416'

parcela e,. 33212 a parcela t'' 9113 '

K bodu i. 5 Zisdost' o krtpu pozemku- Cimba Joze'f

Starosta obce informoval pritomnych poslancov o rir.Costi p. Cimbu na odkripenie pozemkov

pu...tu i. trit, 18m2. parcela d.32613- 542 ni aparcela (.34114- 188m2, ktor6 sri vo

vlastnictve obce KaPiSov6'

poslanci debatovali o ktorych parcel6ch sa jedna. nebolo im jasnd, pokiaf sri dan6 parcely

s ohl,adom na pril'ahlj potok. Poslanec Kucirka vvZaduje zistit' stanovisko a vyjadrenie

z povodia Bodrogu. di potrebujir pristupovu cestt; ,ta" hthdzu pri potoku Kapisovka' A ak

potrebujri, kofko metrov od potoka'

KetLe poslanci nemajri dostatok inform6cii zhodti sa preto, Le oLiadosti nemoZu na

schddzi rozhodnrit, a budri sa jej venov at', aLked dtrnd informdcie budri mat' k dispozicii.

K bodu r. o ziadoit' o clotticiu pre JK Bukova Kcrpii'ottti

Starosta poslancov informoval , Le na Obecny trad bola doruden6 Ziadost' o finandny

prispevok na rozvoj dinnosti JK Bukova Kapisovl,. Dan6 Liadost' bola poslancom preditan6'

Tim JK Bukova Kapisov6 Liada o prispevok 500erur. ktor6 by vyuZili na pokrytie nakladov

spojenychsorganizovanimpodujati,ktor6organiztr'rillapomocinym.

tejto



Starosta *ryzvalposlancov o vyjadrenie ,;a k finandn6mu prispevku pre JK Bukova KapiSov6'

poslanci sa informovali ohl'adom podu.ir,r1. ktor6 uLrealizoval tim priamo v obci Kapi5ov6, di

platili zaenergie, pren6jom priestorov a pod'

po zodpovedani vSetkych ot6zok sta'osta obce vyzval poslancov o schv6leni finandn6ho

prispevku 500 eur hlasovat'.

Hlasovanie: za:4 poslanci; proti: 0; '.rc|.Lah sa: 0

Obecne zastupitel'stvo schv6lilo dotScitr 500 eur pre JK Bukova Kapi5ov6'

K bodu i. 7 Pldn Prdce na rok 2024

K tomuto bodu programu diskusiu za;al starosta so svojimi n6vrhmi. Starosta navrhol do

pl6nu pr6ce na rok 2024 zahrnlt dobuclovanie parkoviska pri tankoch, vyasfaltovat' ho,

dobudovat' pristupovri cestu pri zbrojnic k multifunkdn6ho ihrisku a ku zadn6mu vchodu

zbrojnice, vysadit' stromdeky pri tankccf . za(at riesit' pripravu na vybudovanie chodnika

popri hlavnej ceste.

poslanec Kucirka zd;raznil, Ze je potrebnd povedat'si, na do obec m6 finandn6 prostriedky

'u eo ;. moLnd, riesit' cez projekty a clotdcie. io sa tika chodnika popri hlavnej ceste je

potrebn6 za1af riesit'pripravu, zistit'precltreZnd stanovisko na riradovni krealizhcii chodnika.

poslanci sa zhodli, Ze je potrebn6 zistir. postup k tejto veci do konca febru6ra 2024. Poslanci

dalej debatovali, do so starou poZiarncr- zbrojnicou. Poslanec Popik navrhol, Ze ked'Ze ide o

havarijn;f stav, do najsk6r je potrebne poriesit'strechu. Poslanci sa zhodli, 2e do 15.2.2024 je

potrebn6 zistit' cenovd ponuky na strechLl aby na d'alSom zasadnuti OZ mohli uL talei riesit'

ako pokradovat' s touto budovou. Posliln:c Macko navrhol ist' pozriet' budovu 5k6lky, di

nezatek1, aky je jej stav. Poslanci J;batovali aj o tom, do by bolo moZn6 s budovou

a prifahllfm pozemkom robit'. Padli na',nt)/ ako bud' rozdelit'pozemok, alebo bud' predat' ako

celok, alebo postavit'tam niedo nov6, aletro budovu opravit'. Poslanec Kucirka spomenul, Ze

ak by bola moZnost' ziskat' financie z eulofondov, mohla by sa budova opravit' a aby bola

obnoven6 dinnost' Materskej Skoly. Poslanec Popik poznamenal, Le optava budovy 5k61ky

a jej moZn6 obnovenie zdIeLi od vyzie:r' 5t6tu, lebo financie na financovanie len z rozpodtu

obce obec nem6. Poslanci navrhli, ked':Ze nevedia v akom stave je obecny majetok, obhliadku

obecn6ho majetku a budov. Zhodli sa, Le obhliadku by vykonali dia 13.1.2024. Starosta obce

navrhol, di by nebolo vhodn6 zabezpe(:f uzamykanie ihriska, aby nedochddzalo k jeho

poSkodzovaniu.

K bodu i. 8 Dopyty poslancov obecndho ztstupitefstva a starostu obce

V tomto bode starosta obce dal do pltnrL otdzku, di optit' tento rok bude obec realizovat'

obecnri zabija(ku. Poslanci sa zhodli, ie.6no anavrhli d6tum 3.2.2024. Poslanec Kucirka

vyjadril poZiadavku pisomne dorudo-;a.. schv6len6 dokumenty ako treb6rs schvdleny

rozpodet, zhsady odmeiovania a ostatnd schvalend veci. Poslanec Popik sa zauiimal ako to

vyzerh s moZnym premostenim potoka Kzrpi5ovka na dolnom konci. Starosta informoval, Ze

dakS sa di nebude nejak6 vyzva na dot6r:,u.



K bodu t. 9 Zdver
Starosta obce pod'akoval v5etkj'm pritomnym za p,lzornost' a fdast' na zasadnutf. Rokovanie
zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva ukondil o 20:0li l-,rd.

V Kapi5ovej 11. 1.2024
Zapisala: Mgr. Martina Farka5ov6

Pavol Fek

starosta obce

J6n Macko
overovatel' z6pisnice

Ing. Miroslav Kucirka
overovatef ziipisnice


